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Šestindvajseta obletnica „katol. političnega" 
društva v Konjicah. 

zboru v Gradcu. Tudi je podal kratek obris krivih na
ukov socijalnih demokratov ter zbrane vspodbujal, da 
se gotovo udeležijo bodočih volitev za državni zbor. 
Končno je pojasnil način, po katerem se bode volilo v 
5. kuriji. 

Po predlogu g. dr. Rudolfa se je soglasno sklenilo, 
odposlati prošnjo do deželnega zbora, da našemu okraju 
polajša butaro, katero nam nalaga naša ozkotirna že
leznica. Doslej je naš okraj plačal že 20.000 gld. za od
kup zemljišč za to železnico in nad 20.000 gld. obrestij 
za denar, ki se je v to železnico potepel, okraj je de
želi še vedno 150.000 gld. dolžen, za katere mora 
6.300 gld. na leto obresti plačevati. To je grozno ! 

Ker se je začelo že mračiti, so se ostale točke 
dnevnega reda ob kratkem zvršile. Po nasvetu č. g. Vida 
Janžekoviča, kaplana čadramskega, se je dosedanji 
društveni odbor po vskliku odobril še za 27. društveno 
leto. Naj shrani »Slov. Gospodar« v praznični obliki 
njihova imena, potem mu bomo pa tudi mi povedali, 
kako da smo se ga pri tem zborovanju spominjali. 
Prvomestnik ostane vč. g. Jernej Voh, nadžupnik in 
dekan, nja namestnik g. Janez Rudolf, kmet v Dobrnežu ; 
tajnik č. g. Fric Kukovič, vikar konjiški; knjižničar g. 
dr. Ivan Rudolf, odvetnik v Konjicah; blagajnik č. g. 
Alojzij Šoba, kaplan konjiški; blagajnikov namestnik g. 
Franc Napotnik, kmet na Tepanjskem vrhu, odborniki: 
gg. Jakob Kline z Brega; Jurij Šibanc iz Konjiške vasi 
in Jurij Potnik, župan pri Sv. Kunigundi na Pohorju; 
namestniki: gg. Jože Podkubovšek iz Žič, Franc Flis s 
Prihove, namesto rajnega Antona Kokolja pa vstopi 
Janez Bezget s Perovc. 

Potem, ko je nekaj novih udov pristopilo društvu, 
da jih štejemo okoli 270, je g. prvomestnik nasvetoval 
sledečo r e s o l u c i j o : »Društveni zapisniki pričujejo, da 
je naše društvo izreklo svoje priznanje »Slov. Gospodarju« 
že pred 25 leti, ko ga je uredoval še pokojni dr. Jože 
Ulaga, pa tudi pozneje, ko ga je uredoval državni pos
lanec g. dr. Lavoslav Gregorec, zato ono izreka zaslu
ženo pohvalo tudi sedanjemu slavnemu uredništvu »Slov. 
Gosp.« ter želi listu dolgega življenja in obilnega uspeha«. 
Tudi ta sklep se je vsprejel soglasno. 

Končno se je g. prvomestnik spomnil sv. očeta 
papeža Leona XIII., ki bodo v kratkih dneh nastopili 
dvajseto leto vladanja sv. katol. cerkve. Zato se je skle
nilo, poprositi našega mil. knezoškofa, da naznanijo sv. 
očetu čutila najgloblje udanosti in neomahljive zvestobe 
našega društva do sv. stolice. Ta sklep se je pa vsprejel 
še s posebnim navdušenjem. — S trikratnim živio
klicem na sv. očeta se je potem zaključil zbor, ki se 
sme najsijajnejšim našega društva prištevati. 

Konjičan. 

Lanska »srebrna obletnica« se nam je bila za več 
tednov zavlekla vsled sv. misijona, a letos smo pa ob
hajali obletnico baš zadnjo nedeljo meseca januvarija, 
kakor je bilo to društvo pred 26 leti ustanovljeno. — 
Prvomestnik, vč. g. nadžupnik Jernej Voh, se je spomnil 
viharnih časov, v katerih je naše društvo stopilo na 
pozorišče. Na tem se je vedno častno borilo in se bo 
borilo za vero, dom, cesarja. S trikratnim krepkim 
živioklicem na svetlega cesarja sklene nagovor ter po
deli besedo našemu državnemu poslancu, g. profesorju 
Fr. Robiču. 

Zborovalci, ki so bili lepo okinčano sobano na
polnili, so z radostnim ploskanjem pozdravili našega 
vrlega g. kandidata. Ta začne po vrsti razlagati naj
važnejše postave, katere je sklenil državni zbor v zad
njih 6 letih. Poročilo je trajalo celo uro. Pred vsem 
nam je pojasnjeval bodoči osebni ali personalni davek, 
ki utegne nekaj bremen odvzeti kmetom in obrtnikom 
ter jih naložiti kapitalistom. Nato nam je razložil po
stavo o pregledu zemljiškega katastra. Poslušalce je vidno 
zanimalo poročilo, posebno o novi domovinski postavi 
in njenih posledicah, kakor tudi mala postava o živinski 
soli. Poročilo o slovenski gimnaziji celjski, katero nam 
hočejo nemški nacijonalci po vsej sili zadušiti, vzbudilo 
je veliko nevoljo nad onimi poslanci, ki so to zmešnjavo 
zakrivili. Zato se tudi nihče ni navduševal za »jugo
slovanski klub«, ki nam bržčas nikoli ne bo toliko ko
ristil, kolikor bivši Hohenvvartov klub. 

Ker se je volilcem zadovoljnost z našim dosedan
jim državnim poslancem na licu brala, je g. prvomestnik 
prečital in utemeljil dve resoluciji. Prva izreka g. po
slancu Robiču iskreno zahvalo za možato dosedanje 
zastopanje naših koristij in ga prosi, še za bodoče 
vsprejeti naš mandat; druga resolucija pa izreka priznanje 
vodstvu »Slov. društva« z nado, da bode kandidatom 
za bodoče volitve priporočevalo le takšne može, ki sto
jijo na stališču, označenem v zadnjem skupnem pas
tirskem listu avstrijskih škofov. — Obe resoluciji sta 
se vsprejeli soglasno. 

Nato nastopi č. g. župnik Zičkar, deželni poslanec 
za brežiški okraj. Ta je pa z živimi bojami nam na
slikal boj, katerega imajo naši poslanci v deželnem 


